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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1347 Tåg utan gränskontroll

Dagens Juridik rapporterar följande (2016-06-10):

”Allt oftare passerar tåg från Danmark utan någon gränskontroll. Skälet är 
minskad polisnärvaro på Hyllie tågstation i Malmö.

- Vi har en gränskontroll men den är partiell, alltså inte hundraprocentig, säger 
Ewa-Gun Westford, informationsansvarig för polisen i Region Syd, till 
Sydsvenskan.

I början av maj avslutades den förhöjda särskilda beredskapen för terrordåd. 
Fram till dess utfördes kontrollerna av poliser som hade kallats in från hela 
landet.

- Nu ingår polisbemanningen i Hyllie i det vanliga polisarbetet, säger Ewa-Gun 
Westford.

- Därför händer det ibland att det inte är poliser vid Hyllie, ibland timme för 
timme, ibland hela arbetspass. Dessutom är det semestertider nu, och vi har lite 
begränsade resurser.”

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Vad ämnar statsrådet och regeringen göra för att säkerställa en 100-procentig 
kontroll av resenärer över Öresundsbron?

………………………………………

Kent Ekeroth (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-06-15
Besvaras senast
2016-06-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


